



Certificate of Validation

Certificat de validation

Contractor - Entrepreneur		
Address - Adresse	DND 570 number(s) - Numéro(s) de DND 570(s)	
Contract no. - N° du contrat	Serial no. - N° de série	
Item no. - N° de l'article	NDID no. - N° IDDN	
Publication title - Titre de la publication		
Basic date - Date de publication (yyaa-mm-dj)	Change no. and date - N° de modification et date (yyaa-mm-dj)	Revision date - Date de révision (yyaa-mm-dj)

Publication supervisor / Manager (Contractor)

Superviseur / Gérant des publications (entrepreneur)

For publication in support of equipment

Publications annexes du matériel

I hereby certify that the content of this manuscript is complete, accurate, adequate and that the content is compatible with the equipment that it supports. I also certify that the equipment, that is supported by this manuscript, can be safely operated, maintained and serviced if the procedures, and instructions that are set out by this manuscript are followed.

Je certifie que le contenu de ce manuscrit est complet, exact et pleinement approprié au matériel qu'il concerne. Je certifie également que le matériel peut être utilisé et entretenu de façon sûre en suivant les instructions données dans ce manuscrit

(Date (yyaa-mm-dj))

(Signature)

For other publications:

Autres publications :

I hereby certify that the manuscript content is complete, accurate and adequate in accordance with the terms and conditions of this contract.

Je certifie que le contenu de ce manuscrit est complet et exact et qu'il est conforme aux stipulations du contrat.

(Date (yyaa-mm-dj))

(Signature)

DND instruction to the contractor

Instructions du MDN à l'entrepreneur

The contractor is authorized to proceed with the preparation of reproducible copy.

L'entrepreneur est autorisé à produire un texte reproductible.

OR

OU

Corrective action is required and the contractor shall proceed as directed in the attached letter.

Des corrections sont nécessaires; l'entrepreneur doit suivre les instructions ci-jointes.

Date
Datées du
(yyaa-mm-dj)



File
Dossier



DND technical authority or designated DND (non-contractor) representative
Autorité technique du MDN ou représentant désigné du MDN (pas un entrepreneur)

(Date (yyaa-mm-dj))

(Signature)